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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 02. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     12.00 h  
   
Prítomní:            29 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: MUDr. Silvia Hrnková 
   JUDr. Katarína Macháčková 
   RNDr. Alena Mečiarová 
   Mgr. Eleonóra Porubcová 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Lenka Pánisová – vedúca org. a pers. oddelenia 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Eva Lacková – manažér kvality  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru    

Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                             
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Ing. Ján Ďuračka – vedúci oddelenia pre strategický rozvoj mesta 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Katarína 

Čičmancová a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Mgr. Katarínu Bubnášovú a Petra 
Valacha.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Ľubomír Vida - predseda,  
Ing. Jozef Polerecký – člen,  
MUDr. Jozef Loja – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 35/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. O t v o r e n i e  
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej kontrolórky 

za rok 2008 
4. Správa SAD Prievidza, a.s. o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza 

za obdobie január – december 2008 
5. Správa o činnosti Mestskej polície Prievidza za obdobie od 1.1.2008 do 31.12.2008 
6. Návrh Doplnku č.4 k VZN mesta Prievidza č.52/2000 o Mestskej polícii v Prievidzi 
7. Podanie projektu s názvom „Mestská strelnica Prievidza“ 
8. Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 07. – 12. /2008 
9. Návrh Doplnku č.1 k internej smernici č.38 Kritériá na poskytovanie opakovaného 

finančného príspevku na čiastočnú kompenzáciu ceny obeda 
10. Návrh Doplnku č.1 k  internej smernici č.39  Pravidlá pre započítavanie nákladov 

vynaložených na zhodnotenie majetku mesta Prievidza  
11. Správa o vybavovaní sťažností, petícií, žiadostí o ochranu pokojného stavu a iných 

podnetov za rok 2008 
12. Návrh Doplnku č.1 k internej smernici č. 12 Postup verejného obstarávania pri 

zadávaní zákaziek s nízkymi hodnotami 
13. Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkovoprávne vyporiadanie  
14. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku  
15. R ô z n e 
16. D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
17. I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
18. Z á v e r 
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P r o g r a m   bodu č. 15 –  „   R ô z n e   “ 
1. Úlohy mesta pri organizovaní verejných telovýchovných podujatí, športových podujatí 

a turistických podujatí 
2. Kritériá na pridelenie vyhradeného parkovacieho miesta pre občanov so ŤZP 
3. Opatrenia na zvýšenie dopadov hospodárskej krízy na rozpočet mesta 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 36/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 - 
Vyhodnotenie uznesení MsZ 

 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že v rámci materiálu Vyhodnotenie 
uznesení MsZ je celkovo v sledovaní 64 uznesení za roky 1997 – 2008, z ktorých je 8 
uznesení navrhnutých na vypustenie zo sledovania. Následne osobitne informoval 
o všetkých uzneseniach navrhnutých na vypustenie.  
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že hlavná kontrolórka 
mesta Prievidza vykonala v súlade so zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a v zmysle 
Rokovacieho poriadku MsZ v Prievidzi  kontrolu plnenia uznesení. V predloženom materiáli 
sú vyhodnotené všetky uznesenia za roky 1997 – 2008 celkom 64  uznesení. Vyhodnotenie 
uznesení obsahuje 8 prijatých uznesení v roku 2008,  2007 a 2006 a 2005, ktoré sú po ich 
vyhodnotení ako splnené, navrhnuté na vypustenie zo sledovania.   V časti VI. je 6  uznesení 
navrhnutých  na opravu. Z celkového počtu 8 uznesení  navrhnutých na vypustenie zo 
sledovania hlavná kontrolórka vybrala na kontrolu tieto 3  uznesenia: 
Uznesenie č. 80/08, ktorým MsZ schválilo odpredaj nehnuteľností v k. ú. Prievidza, 
nachádzajúcich sa v areáli Verejnej zelene na Nábr. Sv. Metoda, za účelom rekonštrukcie 
objektov a modernizácie výroby, s podmienkou zachovania účelu využitia nehnuteľností na 
údržbu a tvorbu verejnej zelene pre spoločnosť TEZAS, s. r. o. 
Uznesenie č. 487/08, ktorým MsZ schválilo uzatvorenie dodatku k zmluve o výkone vo 
verejnom záujme uzatvorenej so spoločnosťou SAD Prievidza, a. s., - predĺženie platnosti 
zmluvy do 31. 05. 2016. 
Uznesenie č. 351/05, ktorým MsZ splnomocnilo primátora mesta k uzatvoreniu zmlúv 
v zmysle informačného memoranda s investormi so záujmom o výstavbu bytov v meste 
Prievidza.   
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, v závere konštatovala, že vykonanými 
kontrolami nebol zistený nesúlad medzi podmienkami schválenými v uzneseniach 
a vyhodnotenými uzneseniami navrhnutými na vypustenie zo sledovania a na základe 
vykonanej kontroly predkladaného materiálu č. 14/2009  odporúča MsZ prijať „Vyhodnotenie 
uznesení MsZ“ s pripraveným návrhom na uznesenie. 
Následne  Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o Správe 
o výsledkoch kontrol vykonaných v období od 16. 12. 2008 do 24.02.2009, ktorá tvorí prílohu 
č. 1 vyhodnotenia uznesení. Uviedla, že správu tvoria informácie o 6 kontrolách, ktoré boli 
ukončené k 31. 12. 2009 a 2 kontroly boli ukončené v roku 2009. 
 Do diskusie sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a zaujímala sa 
o uznesenie č. 253/08, ktorým MsZ schválilo realizáciu monitorovacieho a autonómneho 
systému varovania a vyrozumenia osôb pre Zimný štadión Prievidza. Tiež sa informovala na 
stav uznesenia č. 136/07, ktorým MsZ schválilo začatie projektovej prípravy a inžinierskej 
činnosti výstavby nového cintorína v Prievidzi, nakoľko vo vyhodnotení uznesení bolo 
uvedené, že ,,s víťazom bola uzatvorená zmluva o dielo na spracovanie dokumentácie. 
A následne sa informovala na uznesenie č. 160/05, ktorým sa schválilo vyporiadanie 
nehnuteľností z dôvodu výstavby Priemyselného parku Prievidza - Západ.  
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 Ohľadom uznesenia č. 253/08 informoval Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, 
a uviedol, že monitorovací systém bol odovzdaný do užívania v zmysle projektu za účasti 
referentov výstavby a zástupcov spoločnosti, ktorá monitorovací systém vybudovala. Ďalej 
konštatoval, že systém je funkčný a v poriadku. 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že sa uskutočnila 
architektonická súťaž, pričom nebolo vyhodnotené 1. miesto. Odborná komisia odporučila 
rokovať o uzatvorení zmluvy s uchádzačmi umiestnenými na druhom mieste. Bola 
vypracovaná zmluva, ktorá bola zaslaná na podpis jednému z uchádzačov. Ten však 
prehodnotil svoje schopnosti a odstúpil od podpisu zmluvy. V čase zaslania zmluvy sa 
nepredpokladalo, že by nebola podpísaná a preto bolo vo vyhodnotení uvedené, že zmluva 
je podpísaná, bude vykonaná náprava. 
 K uzneseniu č. 160/05 sa vyjadrila Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho 
oddelenia, a uviedla, že problém s vyporiadaním nehnuteľností nastal pri pozemkoch 
patriacich SPF a mestu Bojnice. Obom boli zaslané návrhy zmlúv, avšak do dňa konania 
MsZ neboli podpísané. 
 MsZ uznesením č. 37/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie 
Vyhodnotenie uznesení MsZ zo dňa 24. 02. 2009. 
Hlasovanie: 26 poslancov za      
 
 

- k bodu 3 - 
Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej 

kontrolórky za rok 2008 
 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v zmysle zákona 
o obecnom zriadení je povinnosťou hlavnej kontrolórky predkladať mestskému zastupiteľstvu 
najmenej raz ročne správu o kontrolnej činnosti, a to v lehote do 60 dní po uplynutí 
kalendárneho roka. V súlade so zákona a Zásadami o kontrolnej činnosti mesta Prievidza 
predkladá hlavná kontrolórka výsledky kontrolnej činnosti za rok 2008. Ďalej uviedla, že  
v roku 2008 bolo vyhotovených celkom 25 poverení na vykonanie kontroly, ktoré boli u 
kontrolovaných subjektov aj začaté a z toho počtu bolo v roku 2008 ukončených 20 kontrol. 
Okrem kontrol začatých a ukončených v roku 2008 prešlo z predchádzajúceho obdobia do 
roku 2008 7 kontrol, z ktorých boli 4 kontroly ukončené, čím bolo vo vyhodnocovanom roku 
ukončených celkom 24 kontrol. Do roku 2009 prechádza 8 rozpracovaných kontrol. 
Z celkového počtu 24 ukončených kontrol vo vyhodnocovanom období bola štruktúra kontrol 
podľa skontrolovaných subjektov nasledujúca: 
   1 kontrola – mesto Prievidza, MsÚ Prievidza, 
 12 kontrol – právnické osoby, ktorým boli poskytnuté finančné prostriedky, 
   2 kontroly – SMMP, s. r. o., Prievidza, 
   6 kontrol – základné školy s právnou subjektivitou, 
   1 kontrola – ZUŠ L. Stančeka, Rastislavova 745/13, Prievidza, 
   1 kontrola – CVČ Spektrum, Novackého 14, Prievidza, 
   1 kontrola – DD Prievidza, J. Okáľa 6, Prievidza. 
Za hodnotené obdobie boli vykonanými kontrolami preukázané porušenia všeobecne 
záväzných právnych predpisov, bolo zistené nedodržanie podmienok mandátnej zmluvy, 
nedodržanie dohodnutých zmluvných podmienok v zmluvách o poskytnutí finančných 
prostriedkov, nedodržanie vnútorných smerníc, VZN mesta a nedodržanie opatrení prijatých 
na nápravu kontrolou zistených nedostatkov. Hlavnej kontrolórke na základe vykonaných 
kontrol a kontrolných zistení za vyhodnocované obdobie roku 2008 nevznikla povinnosť 
oznámiť orgánom činným v trestnom konaní žiadny prípad nasvedčujúci tomu, že bol 
spáchaný trestný čin. 
 MsZ uznesením č. 38/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Správu o výsledkoch 
kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórka a útvaru hlavnej kontrolórky za rok 2008. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
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- k bodu 4 - 
Správa SAD Prievidza, a.s. o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza 

za obdobie január – december 2008 
 
 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, uviedol, že MHD Prievidza skončila za rok 2008 
predbežne v strate – 2 597 774,20 Sk. Podľa zmluvy o výkonoch vo verejnom záujme je 
výška priemerného zisku dopravcu 3% z ekonomicky oprávnených nákladov, čo predstavuje 
pre ročných nákladoch 64 804 571,36 Sk výšku dohodnutého zisku v čiastke 1 944 137,- Sk. 
Výška doplatku mesta za výkony vo verenom záujme za rok 2008 je  4 541 911,- Sk. 
S prihliadnutím na skutočnosť, že v rámci MHD sa poskytujú aj výkony na území mesta 
Bojnice, čo predstavuje z celkových výkonov v MHD 4%, pomerná strata bude rozpočtovaná 
na mesto Prievidza aj Bojnice. Tržby za rok 2008 sú vyššie z dôvodu úpravy tarify od 01. 01. 
2008 a vo výnosoch je započítaný aj odpredaj starých strojčekov MHD v čiastke 868 245,- 
Sk z dôvodu prechodu na €. Nepriaznivý vplyv na tržby má pokles prepravených osôb 
medziročne o 4.9% a od septembra 2008 presun cestujúcich na platenie dopravnou kartou, 
kde je lacnejšie cestovné. Za obdobie január – august 2008 bolo dopravnou kartou 
vybavených 45,4 % cestujúcich, v decembri 2008 to bolo už 60% cestujúcich. Náklady sú 
oproti plánom na rok 2008 vyššie o 3 456 tis. Sk a pozostávajú najmä z položiek : nafta, 
opravy a údržba autobusov, cestná daň, mzdové náklady a odvody, odpis dlhodobého 
majetku sa znížil, čo súvisí s odpredajom strojčekov a neskorším zaradením 
nízkokapacitného autobusu. V upravenom pláne na rok 2009, neuvažuje s investíciou do 
šiestich autobusov do júna 2009 a cena nafty je upravená na 30,16 Sk/l. Nakoľko sa má 
v roku 2009 uskutočniť plynofikácia MHD Prievidza, po uzatvorení výberových konaní na 
dodávateľov a dodávateľských zmlúv, bude predložený aktualizovaný finančný plán na rok 
2009. Plánovaná investícia bude financovaná z NFP a tým sa nedotkne financovania zo 
strany mesta Prievidza.   
 MsZ uznesením č. 39/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie Správu 
o použití finančných prostriedkov mesta Prievidza v MHD za obdobie január – december 
2008. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
  

- k bodu 5 - 
Správa o činnosti Mestskej polície Prievidza za obdobie od 1.1.2008 do 31.12.2008 

 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, informoval, že Správa o činnosti MsP sa 
predkladá na schválenie MsZ každý rok a následne sa predkladá Ministerstvu vnútra SR. 
Následne sa JUDr. Marián Mikula, informoval o niektorých častiach predkladanej správy, a 
to: 
Úsek personalistiky - Na úseku personálnej práce  boli v roku 2008 plnené  úlohy súvisiace 
s plynulých chodom MsP.  Počas celého  roka bola sledovaná fluktuácia  príslušníkov, 
vyplývajúca z toho, že činnosť MsP je založená z práce na úseku poriadkovej služby. Ten  je 
začiatočným, resp. výchovným pracoviskom pre ďalšie policajné činnosti. O tom svedčí 
 skutočnosť, že za obdobie posledných 5  rokov ( 2003 – 2008 ) zo zaškolených príslušníkov 
MsP odišlo do iných policajných zložiek 16 policajtov. V priebehu roka  2008 bolo na MsP 
Prievidza prijatých 10 príslušníkov a odišlo počas roka  11  príslušníkov: 
1 príslušník MsP odišiel za  prácou do zahraničia,    
4 príslušníci MsP  si našli iné zamestnanie  z  dôvodu lepšieho finančného ohodnotenia,  
6 príslušníkov odišlo  pracovať do iných zložiek polície – PZ, HaZZ, iná MsP, justičná polícia 
a mýtna polícia.    
Úsek praktickej činnosti, Hliadková služba -  
V hliadkovej službe je zaradených 31 príslušníkov a 1 kadet, ktorí sú riadení priamo 
operačným dôstojníkom. Operačný dôstojník zabezpečuje na základe požiadaviek 
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obyvateľov a iných osôb v meste okamžité riešenie ich oznamov. V roku 2008 sme prijali 
4856 oznamov, v hliadkovej službe bolo zistených a riešených 7545 priestupkov, pričom bola  
92- krát na miesto privolaná hliadka OO PZ z dôvodu podozrenia zo spáchania trestného 
činu. Okrem uvedenej činnosti sa príslušníci mestskej polície, ktorí sú zaradení v hliadkovej 
službe,  venujú rozširovaniu si miestnej a osobnej znalosti. Priebežne si budujú dôvernícku 
sieť, ktorú využívajú v prvom rade pri odhaľovaní a zisťovaní páchateľov  protiprávneho 
konania a zisťovania ďalších požiadaviek, ktoré sú zo strany obyvateľov mesta požadované 
od mestskej polície pri zabezpečovaní úloh verejného poriadku Pri služobných zákrokoch 
boli 110-krát použité donucovacie prostriedky ako hmaty, chvaty, údery a kopy sebaobrany a 
putá. Všetky donucovacie prostriedky boli použité v súlade so zákonom o obecnej polícii.  
 MsZ uznesením č. 40/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Správu  o činnosti 
MsP Prievidza za obdobie od 01. 01. 2008 do 31. 12. 2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za    
 
     

- k bodu 6 - 
Návrh Doplnku č.4 k VZN mesta Prievidza č.52/2000 o Mestskej polícii v Prievidzi 

 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že dňa 20. 01. 2009 bol na MsP 
doručený podnet okresnej prokuratúry na preskúmanie zákonnosti časti VZN mesta 
Prievidza č. 52/2000 o Mestskej polícii v Prievidzi, ktorý upozorňuje na citáciu článku III., bod 
1 tohto VZN. V uvedenom bode sa hovorí o kritériách, kto sa môže stať mestským 
policajtom. Ďalej  JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol že bod VZN bol tvorený 
predovšetkým na základe vtedajších podmienok výberového konania, kde sa v prvom rade 
zohľadňoval vek 21 rokov, bezúhonnosť a ukončené vzdelanie. Z tohto dôvodu je potrebné 
schváliť doplnok k VZN, aby sa vytvorili legislatívne podmienky na jeho plnenie. 
 MsZ uznesením č. 41/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 4 k VZN 
mesta Prievidza č. 52/2000 o Mestskej polícii v Prievidzi. 
Hlasovanie:26 poslancov za    
 
 

- k bodu 7 - 
Podanie projektu s názvom „Mestská strelnica Prievidza“ 

 
 Mgr. Ivan Benca, ref. pre oblasť školstva , šk. infraštruktúry a vzdelávania, informoval 
o projekte na výstavbu Mestskej strelnice Prievidza. Uviedol, že cieľom projektu je 
vybudovanie strelnice európskych parametrov, ktorá  je umiestnená juhovýchodne od Novák 
v zalesnenej časti, kde nie je ani bytová ani priemyselná výstavba. Strelnica bude určená pre 
tréning a súťaže základných streleckých disciplín športových klubov a združení, streleckých 
krúžkov, poľovných združení a širokú verejnosť. Bude tiež slúžiť na zabezpečenie 
streleckého výcviku štátnej polície, mestských a obecných polícii, vojska a iných ozbrojených 
zborov. Celkové náklady projektu sú 360 817,08€ /(10 869 972,- Sk), zahŕňajú prípravu 
územia, oplotenie areálu strelnice a vybudovanie časti strelnice, ktorá bude určená pre 
guľovú streľbu z krátkych a dlhých zbraní. Pre statickú mierenú streľbu bude možnosť 
strieľať na vzdialenosť 25m, 50m a 100m, pričom terče budú snímané kamerami a strelec 
bude mať možnosť na svojom stanovisku vyhodnocovať svoje výsledky, ktoré budú 
zobrazené na monitore. 
 MsZ uznesením č. 42/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
s názvom ,,Mestská strelnica Prievidza“ a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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                               - k bodu 8 - 
Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 07. – 12./2008 

 
Mgr. Vlasta Miklasová, vedúca odboru starostlivosti o občana, uviedla, že v druhom 

polroku roku 2008 bolo pridelených 49 bytov, z toho zo starej výstavby bolo pridelených 8 a 
z novej výstavby 41 bytov, a to: 
 - Ciglianska cesta I. 2642 (dvojizbové byty)    26 
 - Ciglianska cesta I. 2668 (dvoj a trojizbové byty)    7 
 - Ciglianska cesta 9A (jednoizbové pavlačové byty)   8. 
 MsZ uznesením č. 43/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie Prehľad o 
pridelených bytoch za obdobie 7. – 12./2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 - 
Návrh Doplnku č.1 k internej smernici č. 38 Kritériá na poskytovanie opakovaného 

finančného príspevku na čiastočnú kompenzáciu ceny obeda 
 

Mgr. Vlasta Miklasová, vedúca odboru starostlivosti o občana, informovala o potrebe 
úprav internej smernice, ktorou sú určené kritériá na poskytovanie opakovaného finančného 
príspevku na čiastočnú kompenzáciu ceny obeda. Uviedla, že mesto Prievidza poskytuje 
opakovaný finančný príspevok na stravovanie dôchodcov na základe Kritérií na poskytovanie 
opakovaného finančného príspevku na čiastočnú kompenzáciu ceny obeda na základe 
uznesenia MsR č. 326/2008 zo dňa 30. 09. 2008. Organizovanie spoločného stravovania 
definoval zákon o sociálnej pomoci ako sociálnu službu. Vzhľadom k tomu, že sa IS č. 38 
odvoláva na citovaný zákon, ktorý stratil účinnosť 31. 12. 2008 a v plnom rozsahu ho 
nahradil zákon o sociálnych službách a zákon o živnostenskom podnikaní, ktorý je účinný od 
01. 01. 2009, je potrebné v súlade s platnou legislatívou upraviť túto smernicu.  
Nový zákon nedefinuje organizovanie spoločného stravovania ako sociálnu službu, ale 
ukladá povinnosť  aj naďalej poskytovať a financovať služby občanom. 
 MsZ uznesením č. 44/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok k IS č. 38 - 
Kritériá na poskytovanie opakovaného finančného príspevku na čiastočnú kompenzáciu ceny 
obeda. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
Návrh Doplnku č.1 k  internej smernici č. 39  Pravidlá pre započítavanie nákladov 

vynaložených na zhodnotenie majetku mesta Prievidza 
 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že na základe 
požiadavky Heleny Dadíkovej, poslankyne MsZ, predkladá doplnok k IS č. 39 – Pravidlá pre 
započítanie nákladov vynaložených na zhodnotenie majetku mesta Prievidza, ktorým sa 
dopĺňa spôsob  vysporiadanie nákladov na zmenu veci alebo za technické zhodnotenie 
hradené nájomcom o možnosť odpísania nákladov na zhodnotenie majetku nájomcom. 
 MsZ uznesením č. 45/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1 k IS č. 
39 – Pravidlá pre započítanie nákladov vynaložených na zhodnotenie majetku mesta 
Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
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- k bodu 11 - 
Správa o vybavovaní sťažností, petícií, žiadostí o ochranu pokojného stavu a iných 

podnetov za rok 2008 
 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že od 01. 01. 2008 do 
31. 12. 2008 bolo na Mestský úrad Prievidza, právne oddelenie, pridelených na prešetrenie 
34 podaní, čo je rovnaký počet k v roku 2007. V minulom roku boli vybavené všetky podania. 
Po zaevidovaní všetkých podaní do centrálnej evidencie petícií, sťažností a podaní boli tieto 
v prvom rade posudzované podľa svojho obsahu, nakoľko na vybavovanie podnetu 
nepostačuje len názor a označenie podnetu od občana, ktorý ho podáva, ale každé podanie 
musí spĺňať zákonom stanovené náležitosti. Takéto rozlišovanie má zabrániť tomu, aby sa 
právo občanov nezneužívalo a aby sa neobchádzalo konanie, ktorého postup v príslušnej 
veci upravujú osobitné predpisy.  
Po posúdení podaní boli tieto zadelené do kategórií, pričom medzi sťažnosti bolo zaradených 
19 podaní, k petíciám 8 podaní, k žiadostiam o ochranu pokojného stavu – 2 podania 
a medzi iné podania bolo pridelených 5 podaní. 
Následne Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelia, podrobnejšie informovala 
o vybavovaní podaných sťažností a petícií. 
 MsZ uznesením č. 46/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Správu o  
vybavovaní sťažností, petícií, žiadostí o ochranu pokojného stavu a iných podnetov za rok 
2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 - 
Návrh Doplnku č.1 k internej smernici č. 12 Postup verejného obstarávania pri 

zadávaní zákaziek s nízkymi hodnotami 
 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala, že v súvislosti so 
zmenou slovenskej meny na euro boli zmenené aj finančné limity pre verejné obstarávanie 
pri zadávaní zákaziek nízkymi hodnotami. Na základe uvedeného je potrebné zosúladiť IS č. 
12 so zákonom o verejnom obstarávaní. 
 MsZ uznesením č. 47/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1 k IS č. 
12 – Postup verejného obstarávania pri zadávaní zákaziek nízkymi hodnotami. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
   

- k bodu 16 - 
Diskusia pre občanov 

 
 Do diskusie pre občanov sa zapojil Ing. Vladimír Verček, Átriová Ul. č. 10, Prievidza, 
a podal podnet a zároveň ústnu sťažnosť ohľadom lokality Áriovej ulica a Ul. M. Falešníka. 
Ďalej uviedol, že sťažnosť podáva na mesto Prievidza ako dotknutý obyvateľ tejto lokality, 
v záujme jej urýchleného a efektívneho vybavenia. V tejto lokalite sú dva okruhy problémov, 
a to: 
-  Umiestnenie smetných kontajnerov určených obyvateľom bytoviek na Ul. M. Falešníka je 
dlhodobo problémové a do toho času vôbec nedoriešené. V súčasnosti je najťažším 
problémom umiestnenie kontajnerov pre bytovky na Ul. M. Falešníka na chodník neďaleko 
rodinných domov na Átriovej ulici, čo vlastníci átriových domov považujú za ohrozenie práv 
obyvateľov mesta a porušenie hygienickej bezpečnosti ich rodín. 
 - Bezpečnosť účastníkov cestnej premávky na ulici. Spôsob odstavovania vozidiel 
spôsobuje nemožnosť chrániť sa chodcom pred vozidlami, je znemožnené čistenie a údržba 



 9

ulice servisnými vozidlami a časté znemožnenie vjazdu a výjazdu motorových vozidiel 
z garáží. Zvláštnou kategóriou nebezpečenstva pre obyvateľov bytovky na Ul. M. Falešníka 
je znemožnenie prístupu záchranným zložkám k 8-podlažnej bytovke.  
Ing. Vladimír Verček následne informoval o možnostiach riešenia vyššie uvedených 
problémových situácií a v závere odovzdal svoj podnet na založenie do materiálov MsZ 
a požiadal o komplexné riešenie situácie na Átriovej ulici a na Ul. M. Falešníka.  
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že o riešení a vybavení žiadosti bude Ing. 
Vladimír Verček informovaný písomnou formou. Požiadal príslušných zodpovedných 
pracovníkov o vytvorenie odbornej komisie, ktorá bude vzniknutú situáciu riešiť. Dodal, že 
v komisii by mal byť niekto z odboru výstavby, zástupca mestskej polície, spoločnosti 
TEZAS, s. r. o., a SMMP, s. r. o., zástupca Dopravnej komisie MsZ. 

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že problematika 
umiestnenia nádob komunálneho odpadu bola riešená i na porade prednostu MsÚ. Problém 
vznikol po odpredaní objektu a pozemku SOU na Ul. M. Falešníka, ktorého súčasťou je aj 
pozemok pod parkoviskom, na ktorom boli umiestnené kontajnery a tiež tam parkovali 
motorové vozidla obyvateľov bytoviek na Ul. M. Falešníka. Tento pozemok bol oplotený 
a tým sa musela hľadať iná aspoň dočasná alternatíva umiestnenia kontajnerov. 
     

 
- k bodu 13 - 

Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkovoprávne vyporiadanie 
 

 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila na schválenie 3 
žiadosti o zriadenie vecných bremien a 1 žiadosť o majetkovoprávne vyporiadanie, a to: 
 
Žiadosť spoločnosti LIDL Slovenská republika, v. o. s., Bratislava, o zriadenie vecného 
bremena s právom uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej, kanalizačnej a elektrickej 
prípojky a preložky elektrického vedenia a trvalého prístupu k nim za účelom údržby, opravy 
a rekonštrukcie v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom cez nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza parc. č. 996/1, parc. č. 995, parc. č. 994 a parc. č. 978, ktoré sú vo vlastníctve 
mesta Prievidza.  

MsZ uznesením č. 48/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena s právom uloženia inžinierskych sietí za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie v 
rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 
996/1, parc. č. 995, parc. č. 994 a parc. č. 978, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza  
v prospech spoločnosti LIDL Slovenská republika, v. o. s., Bratislava. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť Stredoslovenskej energetiky, a. s., Žilina, o zriadenie vecného bremena s právom 
uloženia inžinierskych sietí – VN prípojky  a NN prípojky  a trvalého prístupu k nim za účelom 
údržby, opravy a rekonštrukcie v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 3585/1 a parc. č. 3591/1, ktoré sú vo vlastníctve 
mesta Prievidza,  a o kúpu časti nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 3591/1 vo výmere 
približne 30 m2 podľa zamerania geometrickým plánom z vlastníctva mesta Prievidza za 
účelom umiestnenia trafostanice. 

MsZ uznesením č. 49/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť 
Stredoslovenskej energetiky, a. s., Žilina. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
 
Žiadosť Ing. Milana Hlinku, Vinohradnícka 43, Prievidza, a Mgr. Dariny Andrejkovej, 
Gaštanová 12, Žilina, vlastníkov pozemku a objektu v k. ú. Prievidza parc. č. 2101/1 o 
zriadenie vecného bremena   s právom uloženia - prekládky kanalizačnej  prípojky v rozsahu 
podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č. 2100/1, 
ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza.  
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MsZ uznesením č. 50/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
Žiadosť Ing. Martina Juríka, M. Rázusa  884/44, Prievidza, a návrh na doplnenie uznesenia 
MsZ č. 192/08 z 27. 05. 2008, v znení uznesenia č. 369/08 z 28. 10. 2008 
o majetkovoprávnom vyporiadaní spoluvlastníckeho podielu na pozemku, časti PK parc. č. 
2108 vo výmere 2391 m2 v k. ú. Prievidza, podľa aktuálneho listu vlastníctva, v čase zámeny 
vo vlastníctve Ing. Martina Juríka, po jeho odčlenení a to zámenou aj za časť pozemku parc. 
č. 2747/20 vo výmere približne 1060 m2, ktorý je vo vlastníctve mesta Prievidza podľa 
zamerania geometrickým plánom, pričom sa zaväzuje, že na pozemku parc. č. 2747/20 
vybuduje parkovací dom s parkovacím a garážovým státím osobných motorových vozidiel 
s podmienkou, že ak tento účel nebude dodržaný, mesto Prievidza od zmluvy odstúpi s tým, 
že všetky náklady spojené s týmto majetkovoprávnym vyporiadaním znáša Ing. Martin Jurík 
a rozdiel vo výmere zamieňaných pozemkov bude uhradený v sume 11,62  €/m2  ( 350,- 
Sk/m2 );   
  MsZ uznesením č. 51/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplnenie uznesenia 
MsZ č. 192/08 z 27. 05. 2008 v znení uznesenia č. 369/08 z 28. 10. 2008 a zrušenie 
uznesenia MsZ  č. 21/09  zo dňa  27. 01. 2009. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  
 
 

- k bodu 14 - 
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, prítomných oboznámila so 
siedmimi žiadosťami o kúpu nehnuteľností a jednu žiadosť o výnimku z Pravidiel pre predaj 
nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám, a to:  
 
Žiadosť Eleonóry Solárovej, bytom Prievidza, Koceľova ul. č. 8, o kúpu časti pozemku v k. ú. 
Prievidza , z parc. č. 2570/1 vo výmere približne 1000 m2, za účelom výstavby predajne so 
zameraním na maloobchodný predaj a služby a za účelom vybudovania parkoviska. 
K tejto žiadosti Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, uviedla, že Eleonóra 
Solárová dňa 23. 02. 2009 požiadala o stiahnutie jej žiadosti, nakoľko sa jej nepodarilo 
doložiť všetky potrebné podklady. Na základe tejto informácie Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, stiahol žiadosť Eleonóry Solárovej z rokovania MsZ .  
 
Žiadosť Heleny Rafayovej, bytom Nováky, Ul. E. Ottu  č. 1530/18,  o kúpu nehnuteľnosti v k. 
ú. Prievidza – objektu na Ul. M. Hodžu, súpisné č. I.750 (VS 9), pozemku pod objektom, 
parc. č. 1904 vo výmere 392 m2 a časti priľahlého pozemku, z  parc. č. 1905/1  vo výmere 
približne 100 m2, pozemky spolu približne 492 m2, za účelom rekonštrukcie objektu na 
vytvorenie predajne interiérových dverí s výstavnou sieňou. Žiadateľka súhlasí so zriadením 
vecného bremena (VS 9 a trafostanica), zároveň žiada o splátkový kalendár na obdobie 5 
rokov. 
 MsZ uznesením č. 52/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, nechválilo žiadosť Heleny 
Rafayovej o kúpu nehnuteľnosti. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti 
 
Následne MsZ uznesením č. 53/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Helene Rafayovej 
prenájom časti nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza – nebytového priestoru s podlahovou plochou 
138 m2 v objekte (VS 9) na Ul. M. Hodžu, súpisné č. I.750 na dobu určitú, 15 rokov pre 
Helenu Rafayovú, bytom Nováky, za účelom rekonštrukcie nebytového priestoru na  
vytvorenie predajne interiérových dverí s výstavnou sieňou, so zriadením predkupného práva 
ako práva vecného v prospech nájomcu.  
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec proti 
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Žiadosť Kvetoslava Fabiana, bytom Ráztočno, Ul. Kpt. Nálepku č. 207 o:  
a) kúpu nehnuteľnosti v  k. ú. Prievidza – objektu na Ul. M. Hodžu, súpisné č. I.750 (VS 9) 

a pozemku pod objektom, parc. č. 1904 vo výmere 392 m2, za účelom vybudovania 
autodielne pre opravu a údržbu osobných a úžitkových vozidiel, 

b) nájom priľahlých pozemkov, parc. č. 1905/10 vo výmere 57 m2, parc. č. 1905/11 vo 
výmere 101 m2,  z parc. č. 1905/5 vo výmere približne 80 m2, a z parc. č. 1905/1 vo 
výmere  približne 90 m2.  
Predaj nehnuteľností a nájom pozemkov žiada za podmienok: 

- v budúcnosti povolenie nadstavby prvého poschodia, podkrovného, 
- pre zachovanie súčasnej výšky nájmu žiada o oslobodenie od poplatkov za energie 

(elektrinu a teplo) po dobu životnosti VS, 
- spoluúčasť na financovaní opráv a údržby v prenajatej časti budovy spôsobenej 

prenajímateľmi, 
- majiteľ sa zaväzuje poistiť celú budovu, 
- za prenájom priľahlých pozemkov žiada o úľavu na nájomnom z dôvodu vecných 

bremien. 
 MsZ uznesením č. 54/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť 
Kvetoslava Fabiána. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť Moniky Pekárovičovej, bytom Trnava, Veterná ul. č. 34, o kúpu časti pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 30 vo výmere približne 3 m2, za účelom vybudovania schodiska 
k balkónu prízemného bytu, ktorý slúži ako prevádzka masážneho salónu. 
Žiadosť Moniky Pekárovičovej bola Ing. Jánom Bodnárom, primátorom mesta, stiahnutá 
z rokovania, nakoľko je potrebné, aby odbor výstavby a RR prešetril, za akých podmienok 
bolo schodisko vybudované, resp. či mesto Prievidza vydalo povolenie na jeho vybudovanie.  
  
Žiadosť Andrey Hartmanovej, bytom Prievidza, Ul. Š. Králika č. 22/5,  o kúpu časti  pozemku  
v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 910  vo výmere približne 50 m2, za účelom osadenia dvoch 
montovateľných betónových garáží, ktoré nebudú pevne spojené s  podložím a bude ich 
využívať na parkovanie osobného automobilu. 
 MsZ uznesením č. 55/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Andrey 
Hartmanovej. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti 
 
Žiadosť spoločnosti CALVIN, s. r. o., so sídlom v  Prievidzi, Ciglianska ul. č. 13,  o kúpu   
pozemku  v k. ú. Prievidza, parc. č. 415/8  vo výmere 129 m2, za účelom vybudovania 
prístupového chodníka a komunikácie na zásobovanie a parkovacích plôch.  

MsZ uznesením č. 56/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku 
pre spoločnosť CALVIN, s. r. o., za účelom vybudovania prístupového chodníka 
a komunikácie na zásobovanie a parkovacích plôch, so zriadením vecného bremena -  práva 
uloženia    inžinierskych sietí  na  predávanom    pozemku   a  práva   prístupu  za účelom   
ich  údržby   a opravy   v prospech správcov  inžinierskych sietí za cenu 12 €/ m2 (361,50 Sk/ 
m2). 
Hlasovanie: 20 poslancov za, 3 poslanci proti, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Tenisového klubu baník Prievidza, so sídlom v  Prievidzi, Ul. olympionikov č. 8,  
o odklad termínu začatia výstavby tenisovej haly do 30. 05. 2009 (odpredaj pozemku, parc. 
č. 3980/10 schválený uznesením MsZ č. 387/07 dňa 27. 11. 2007 – KZ č. 03/08) z dôvodu 
dlhšej lehoty na vydanie stavebného povolenia. 
 MsZ uznesením č. 57/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku z Pravidiel 
pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám – v Kúpnej zmluve 
č. 03/08 s Tenisovým klubom baník Prievidza, so sídlom v Prievidzi, v článku VI. Zmluvné 
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pokuty v bode 2. sa prvá veta mení takto: „Kupujúci sa zaväzuje začať s výstavbou do 30. 
05. 2009.“ 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Žiadosť Ing. Ivana Grolmusa, bytom Prievidza, Ul. J. Fándlyho č. 21/4,  o kúpu časti  
pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 2747/27  vo výmere približne 40 m2, za účelom 
využitia počas rekonštrukcie domu a doriešenia prístupu k budúcej garáži.   
 MsZ uznesením č. 58/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Ing. Ivana 
Grolmusa. 
Hlasovanie: 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Na základe žiadosti Ing. Ivana Grolmusa MsZ uznesením č. 59/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice, schválilo v prospech Ing. Ivana Grolmusa zriadenie vecného bremena práva 
prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami na časti pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 
2747/27 v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom v prospech vlastníka 
nehnuteľností na parc.č.2681 a 2682. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 

 
 

- k bodu 15 - 
Rôzne 

 
Bod č. 1 - Úlohy mesta pri organizovaní verejných telovýchovných podujatí, 

športových podujatí a turistických podujatí 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o úlohách 
mesta Prievidza vyplývajúcich zo zákona o organizovaní verejných telovýchovných, 
športových a turistických podujatí. Ďalej uviedol, že je potrebné poveriť JUDr. Mariána Mikulu 
funkciou dozorného orgánu mesta Prievidza v zmysle zákona č. 479/2008 Z. z. 
o organizovaní verejných telovýchovných podujatí, športových podujatí a turistických podujatí 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov a tiež jeho poveriť jeho ako kontaktnú osobu pre 
styk s telovýchovnými, športovými a turistickými zložkami pri organizácii podujatí. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 60/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Bod č. 2 - Kritériá na pridelenie vyhradeného parkovacieho miesta pre občanov so ŤZP 
 MUDr. Jozef Loja, poslanec MsZ, predložil návrh Komisie sociálnej, zdravotnej 
a bytovej MsZ na prijatie kritérií na prideľovanie vyhradeného parkovacieho miesta pre 
občanov ŤZP. Pri prideľovaní vyhradených parkovacích miest by sa MsÚ Prievidza malo 
zamerať na tieto hlavné kritéria: 
- občan je neschopný samostatného pohybu (vozíčkar, stavy po vysokej amputácii DK, ťažké 
parézy – ochrnutia, napr. detská mozgová obrna, stavy po cievnych mozgových príhodách 
a úrazoch); 
- k žiadosti o pridelenie vyhradeného parkovacieho miesta je potrebné doložiť potvrdenie 
odborného lekára o diagnóze daného postihnutia, na základe ktorého žiadateľ žiada 
vyhradené parkovacie miesto; 
- vyhradené parkovacie miesto vydávať len žiadateľovi, ktorý je vlastníkom osobného 
motorového vozidla a vodičského oprávnenia alebo osobe (vlastníka motorového vozidla 
a vodičského oprávnenia), ktorá má so žiadateľom trvalý pobyt; 
- podmienkou pridelenia vyhradeného parkovacieho miesta je, aby žiadateľ bol držiteľom 
preukazu ŤZP. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, požiadala, aby sa žiadosti o vyhradené parkoviská 
nedávali na prerokovanie do VVO, ale aby sa k týmto žiadostiam vyjadrovala len komisia, 
ktorá je na takéto posudzovanie kompetentná. Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, uviedol, že 
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by sa posudzovanie žiadostí nemalo nechávať len na komisii, ale mal by sa k tomu vyjadriť aj 
VVO, nakoľko poslanci, toho-ktorého VVO poznajú svojich občanov. Ing. Ivan Vaňo, 
poslanec MsZ, uviedol, že čo sa týka posudzovania týchto žiadostí, predpokladal, že všetko 
bode tak ako v minulosti, čiže žiadosti budú prerokované v dopravnej komisii a VVO a ešte 
k tomu ich bude posudzovať komisia sociálna, zdravotná a bytová.     
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že je ťažké posúdiť všetky žiadosti 
o vyhradené parkovacie miesto pre občanov ŤZP objektívne a tak je dôležitá súčinnosť 
medzi VVO a Komisiou sociálnou, zdravotnou a bytovou. 
 MsZ uznesením č. 61/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kritériá na 
prideľovanie vyhradeného parkovacieho miesta pre občanov ŤZP. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 3 - Opatrenia na zvýšenie dopadov hospodárskej krízy na rozpočet mesta 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o priebehu hospodárenia mesta počas 

trvania hospodárskej krízy a o pripravovaných opatreniach. Dodal, že v zmysle zákona 
o obecnom zriadení v platnom znení, je primátor mesta oprávnený počas hospodárskej krízy 
v roku 2009 vykonávať zmeny v rozpočte v rozsahu 15 % z celkového objemu schválených 
výdavkov rozpočtu, rozhodnúť o pozastavení, resp. krátení transferov z rozpočtu mesta do 
výšky 50 % schváleného objemu a rozhodnúť, ktorá zo schválených investičných akcií 
nebude v roku 2009 realizovaná, alebo bude realizovaná v obmedzenom rozsahu. 
Ďalej uviedol, že o každej vykonanej zmene v rozpočte bude informovať na zasadnutiach 
MsZ.  

Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, sa informoval, či by o týchto zmenách 
v rozpočte nemalo rozhodovať zastupiteľstvo, nakoľko ide o dosť veľké finančné čiastky. 
Michal Dobiaš, poslanec MsZ, uviedol, že riešenie tých to zmien by malo byť výhradne 
v rukách primátora mesta,  aby boli potreby rozpočtu riešené promptne a nie až po schválení 
v MsZ. 

MsZ uznesením č. 62/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo opatrenia na 
zvýšenie dopadov hospodárskej krízy na rozpočet mesta. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 17 - 
Interpelácie poslancov 

 
 V rámci tohto bodu rokovania neboli predložené žiadne pripomienky ani požiadavky 
a návrhy poslancov MsZ. 
 
 

- k bodu 18 - 
Záver 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 02. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
             Peter Valach                         Mgr. Katarína Bubnášová             
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 03. 03. 2009 
 


